
 

 
Dagsorden/referat 

 
 

Skolebestyrelsen Dato: 11. marts 
2024 

Sted: Fysisk Kl. 17.00-19.00  
 

Tilstede:  
 
Fraværende: Jesper 

Spisning mellem 
17 – 17.15 

 Hvad handler 
dagsordenspunktet om?  

Referat:  
JN 

Punkt 1 Orientering fra: 
a) Godkendelse af 

referat 
b) Pædagogisk Forum 

c) Skolens ledelse – 
økonomi + 

personalesituationen  
d) Til- og afgang 

e) Bæktoften 

f) Trivsel  
g) Orientering i øvrigt  

 

-Apv og trivselsmåling ikke endelig 
udfærdiget fra kommunalt hold. 
Der er ikke kommet svar på 
trivselsmålingen endnu. 
 
-Fælles stormøde med udfordrede 
elever. Orientering. Der har været møde 
for nogle forældre i overbygningen. 
Skolen orienterer om mødet. 

 
B: Der har været arbejdet med 
kerneopgaven. Der er blevet lavet en 
beskrivelse af skolens kerneopgave. 
Der har været arbejdet med 
kommunens børne- og ungepolitik. 
C: Se punkt 3. 
D: Ingen til- eller afgang 
E: En af pædagogerne stopper, der 
kommer en anden, det er en 
medhjælper. Der vil komme nogle ”nye” 
studerende i huset fra påske og frem. 
F:  
G: 

Punkt 2 Opfølgning på indretning 
PLC (Biblioteket) og 

legeplads 

Besøg af Elevrådet: 
Eleverne har snakket om nye redskaber 
i faglokalerne.  
Både til madkundskab, fysik, sløjd og 
håndværk. 
 
Eleverne har et forslag til hvordan 
biblioteket skal indrettes. Morten og 
Mads arbejder videre med det.  
 
Elevrådet består af 18 elever. 
 
Eleverne er glade for de nye møbler, 
specielt de nye ”huse” er meget søgte.  

Tovholder  MM  



 

Punkt  Valg til 

bestyrelsen/status plus 
klargøring 

Jane og Rikke ønsker ikke at 
genopstille, så der skal findes 2 nye 
medlemmer. Bestyrelsen arbejder på at 
finde nye kandidater.  

Punkt 3 Besparelser / 

personaletilpasning 

Hvilke muligheder har vi for at 

tilpasse økonomien efter behovet? 
Der bliver orienteret om skolens 

økonomi. Lige nu ser det ud til at 
skolen kommer ud af 2024 med 

sorte tal.  
Der er snak om antallet af 

personaler. 
Der er snak om antallet af klasser 

næste skoleår. 
Tovholder MM   

Punkt 4 Skoleudviklingssamtale, 
data gennemgang, 

skoleplan 

Deltagelse af bestyrelsen – hvad 
tager vi med her fra. 

Bestyrelsen fortæller om deres 
oplevelse af 

skoleudviklingssamtalen. Det har 
været positivt at deltage, set både 

fra bestyrelsen og skolens side.  
 

Bestyrelsen vil gerne have 
ejendomscenteret bliver inviteret 

til næste bestyrelsesmøde. 
Tovholder MM  
Punkt 5 Dimission Dialog omkring indhold og 

bestyrelsens rolle. 

Dimissionen afholdes tirsdag d. 
25/6 kl. 16:30-18:30. 

Bestyrelsen informeres om hvordan 
dimissionen tidligere har forløbet. 

Tovholder  MM  
Punkt 6 Folkeskolernes samråd Udsættes til næste møde 

Tovholder  Tovholdere  
Punkt 7 Planlægning af kommende 

skoleår-  
Udfordring af klassestørrelser og 
sammenhænge. Mere flydende 
afdelinger? Se punkt 3 

 
 

 


